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Oœwiadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra gospodarki Waldemara Pawlaka

Szanowny Panie Ministrze!
Od pewnego czasu otrzymujê od przedsiêbiorców z województwa kujawsko-pomorskiego krytyczne

uwagi na temat uci¹¿liwoœci zwi¹zanych z dostêpnoœci¹ kredytu technologicznego oraz nieuzasadnio-
nych ich zdaniem komplikacji przy wyp³acaniu premii technologicznej.

Jak wiadomo, udzielanie kredytu technologicznego reguluje ustawa z dnia 30 maja 2008 r. o niektórych
formach wspierania dzia³alnoœci innowacyjnej oraz Program Operacyjny „Innowacyjna Gospodarka” na la-
ta 2007–2013 (dzia³anie 4.3 Kredyt technologiczny). Ma on byæ dostêpny dla mikro-, ma³ych i œrednich
przedsiêbiorców i s³u¿yæ realizacji inwestycji technologicznej, której przedmiotem jest wdro¿enie w³asnej
lub nabytej nowej technologii w postaci prawa w³asnoœci przemys³owej lub us³ugi badawczo-rozwojowej
umo¿liwiaj¹cej wytwarzanie nowych lub znacz¹co ulepszonych towarów, procesów i us³ug.

Maj¹c na wzglêdzie znaczenie dzia³añ podejmowanych na rzecz wzrostu poziomu innowacyjnoœci
polskich przedsiêbiorstw, uwa¿am, ¿e tam, gdzie to mo¿liwe, nale¿y maksymalnie u³atwiaæ zaintereso-
wanym dostêp do œrodków przeznaczonych na unowoczeœnianie ich firm.

Zapytujê zatem, czy planowane s¹ korzystne dla przedsiêbiorców zmiany, w których efekcie zwiêkszy
siê dostêpnoœæ kredytu technologicznego i prostsze bêd¹ procedury wyp³at premii technologicznej. Je-
¿eli planuje siê takie dzia³ania, to kiedy ujrz¹ one œwiat³o dzienne.

Z wyrazami szacunku
Jan Wyrowiñski




